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متن پرسش

سلام استاد عزیز و بزرگوارم: عید قربان بر شما مبارک. استاد جان داشتم دوباره پیام حضرت آقا رو برای

حج امسال مرور میکردم رسیدم به این پاراگراف: «امروز مانند همیشه و بیش از همیشه، مصلحتِ

الزامی امّت اسلامی، در وحدت است؛ وحدتی که ید واحده در برابر تهدیدها و دشمنیها پدید آوَرَد و

بر سر شیطان مجسّم، آمریکای متجاوز و غدّار و سگ زنجیریاش رژیم صهیونیستی، رعدآسا فریاد

کشد و در برابر زورگوییها، شجاعانه سینه سپر کند. این معنی فرمان الهی است که فرمود: وَاعتَصِموا

قوا.(۱) قرآن حکیم، امّت اسلامی را در چهارچوب «اَشِدّاءُ عَلَی الکُفّارِ رُحَماءُ بِحَبلِ االلهِ جَمیعًا وَلا تَفَرَّ

بَینَهُم»(۲) معرّفی میکند، و از او وظیفهی «وَلا تَرکَنوا اِلَی الَّذینَ ظَلَموا»،(۳) «وَلَن یَجعَلَ االلهُ لِلکافِرینَ

کُم اَولِیاء»(۶) را میطلبد، خِذوا عَدُوّی وَ عَدُوَّ ةَ الکُفر»(۵) و «لا تَتَّ عَلَی المُؤمِنینَ سَبیلاً»،(۴) «فَقاتِلوا اَئِمَّ

و برای اینکه دشمن را مشخّص کند، حکمِ «لا یَنهٰکُمُ االلهُ عَنِ الَّذینَ لَم یُقاتِلوکُم فِی الدّینِ وَلَم یُخرِجوکُم

مِن دِیارکُِم» (۷) صادر میفرماید. این فرمانهای مهم و سرنوشتساز، هرگز نباید از منظومهی فکری و

ارزشی ما مسلمانان جدامانده و بهدست فراموشی سپرده شود.» بعد یادم افتاد به حرفهای شما در

جلسه تفسیر سوره ممتحنه مورخ ۴/۵/۹۹ استاد جان سوالم من اینه که شما حرفهاتون رو با آقا

هماهنگ میکنید یا ایشون با شما

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این قصّه، قصّهی روزگارِ ما است. مسلّم حقیقتِ تاریخِ ما به قلب ایشان

میرسد و در سایهی ارادت به نایبالإمام، خداوند به سایرین مدد میرساند. به امید کسب شایستگی

در نسبت به ارادت به نایب الإمامِ دورانمان. موفق باشید


